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Mazkur o‘quv qo‘llanmada respublikamizda boshlang‘ich sinflarda ingliz tili o‘rganish 

va o‘rgatish bilan bog‘liq jarayonlar, o‘quvchilarning yoshga oid psixofiziologik xususiyatlarini 

hisobga olib ingliz tilining o‘rganilishini muvaffaqiyatli va samarali tashkil etish yo‘llari ochib 

berilgan. O‘quv qo‘llanmada boshlang‘ich sinflarda ingliz tili o‘qitish metodikasining nazariy 

asoslari va innovatsion pedagogik texnologiyalari yoritilgan bo‘lib, u 5112200- 

“Maktabgacha va boshlang‘ich ta’limda xorijiy til (tillar bo‘yicha)”, 5111400-“Xorijiy 

til va adabiyoti (tillar bo‘yicha)”, 5120100-“Filologiya va tillarni o‘qitish (tillar 

bo‘yicha)” bakalavriat ta’lim yo‘nalishining “Boshlang‘ich sinflarda ingliz tili o‘qitish” 

fanidan adabiyot sifatida tavsiya etiladi. 

В этом учебном пособии рассматриваются  процессы, связанные с  обучением и 

изучением английского языка в начальных классах, которые необходимо принимать во 

внимание исходя из возрастных психофизиологических особенностей учащихся для 

улучшения эффективности обучения.  

Также в данном учебном пособии описываются теоритические основы и 

инновационные педагогические технологии при обучении английскому языку в 

начальных классах. Это учебное пособие рекомендуется в качестве учебника 

направлениям бакалаврията по 5112200 «Иностранный язык в начальном и дошкольном 

образовании (по языкам)», 5111400- «Иностранный язык и литература» (по языкам)», 

5120100- «Филология и обучение языкам (по языкам)». 

 

This textbook describes the process of learning and teaching English language in the 

primary classrooms in Uzbekistan, discovers successful and effective ways of learning to take 

place, taking into account the psychological and physiological agefactors of teaching English to 

young learners. The textbook puts learning in the centre of the frame and describes the 

theoretical basis and innovative pedagogical technologies of the methodology of English 

language teaching in the primary classrooms, and it is recommended to study the subject of 

“Teaching English in the primary classrooms” in the direction of bachelor's education 

5112200-“Foreign languages in preschool and primary education (English language)”, 

5111400-“Foreign language and literature (English language)”, 5120100-“Philology 

and language teaching (English language)”, as a textbook. 

 

Oʻquv qoʻllanma Namangan davlat universiteti kengashining 2019 yil  

11-dekabrdagi 4-sonli yigʻilish qarori bilan nashrga tavsiya etulgan 
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